
 
 
Número: 1 
Data: 23/01/2023 
Lloc: Sala de Plens 
Hora 19:00 

 
 
Ordre del Dia 

 
1. Aprovació acta sessió de 3 d octubre de 2022 
2. Consell sectorial d Esports finalitat i proposta de canvis perquè sigui 

realment profitós 
3. Situació en que es troba el MIEM 
4. Horaris entrenaments temporada 2023-2024 
5. Altres informacions de les e tament 
6. Precs i preguntes 

 
 
 
Desenvolupament del Consell  
(breu explicació dels temes tractats incloent-hi els precs i preguntes) 
1. Aprovació acta sessió de 3 d octubre de 2022 
 
S aprova per unanimitat l acta anterior de data 3 d octubre de 2022 
 

Assistents Entitat 
Domènec Paloma i Sancho Ajuntament - president 
Montse Muñoz Ajuntament- Coordinadora 
Jeanne Badal Tècnica Activitats 
Susana Ibáñez Ajuntament-Secretària 
Salvador Bassó Parent Assoc. Esportiva Escolar Daina Isard 
Juan Jose Agudo Bauista Club Atletisme Olesa 
Joan  Barnet Giménez Club d'Escacs Olesa 
Mª Mercè Urrich Cazador Club Esportiu Futbol Olesa (CEFO 87) 
Montserrat Solà Camins Club Esportiu Olesa Patí 
Miguel Grima Cañadas Club Futbol Olesa 
Miquel Castillon Ureña Club Futbol Olesa 
Julian Panadero Club Petanca Acer Olesa 
Joan Escola Casanovas Club Tennis Olesa 
Ma. del Mar Navarro (oient) Club Twirling Olesa de Montserrat 
Ma. Saray Fernández Club Twirling Olesa de Montserrat 
Anna Ma. Banqué Almazan Futbol Sala Olesa 
Xavier Aliaga Diaz Nou Bàsquet Olesa 
Fede Mallofré Canals Nou Bàsquet Olesa 
Josep M. Solà Rillo Unio Ciclista Olesana 



2. Consell sectorial d Esports finalitat i proposta de canvis perquè sigui 
realment profitós 

 
Sr. Paloma informa que ha arribat aquesta proposta de punt de l ordre del dia per part 
del club NBO, i que creu que és una bona proposta. 
 
El Sr. Aliaga diu que tenim un consell d esports que fa anys es deia que comptava per 
la subvenció, però si compta no es nota en el resultat final, hi ha entitats que no venen, 
hi ha entitats que venen a última hora i signen, creu que hi ha poca eficàcia, que es 
podrien prendre decisions o adreçar propostes a l Ajuntament que fossin més 
profitoses per les entitats, hi ha preguntes que es fan al Consell però que després no 
es responen, creu que es poc efectiu, i sembla que es ve a perdre els temps, entre 
consell i consell les coses s obliden, fa aquesta reflexió. 
 
El Sr. Paloma li respon que sí que es respon a l entitat concretament, però que potser 
les altres entitats no ho saben. El Sr. Aliaga diu que ha fet preguntes però que a ell no 
li han contestat. La Sra. Muñoz diu que això es un mal bastant compartit amb d altres 
municipis, la reflexió li sembla molt interessant, creu que aquests espais haurien de 
servir per crear coses i propostes de millores, i creu que poden pensar junts en 
construir coses i propostes de temes que podem parlar per anar construint. 
 
El Sr. Aliaga diu que a la ultima reunió del Consell van estar tres quarts d hora 
debatent les dificultats que tenen les entitats, creu que no és un espai per debatre 
aquest tipus de coses, d això les entitats no es beneficien, planteja per exemple 
proposta de beques que podrien gaudir tots i que els clubs podrien disposar. La Sra. 
Banqué diu que el FSO ho va proposar però no va quedar en res. 
 
La Sra. Muñoz comenta que al nou reglament estan definides les funcions del Consell, 
que és molt ampli perquè tinguin cabuda molts temes. El Sr. Aliaga diu que va 
proposar de fer una reunió pel tema de les subvencions, perquè se li podria donar una 
volta i fer una proposta des del Consell, però tampoc se li ha donat cap resposta.  
 
La Sra. Muñoz contesta que ho troba molt interessant, però que el tema de les 
subvencions hi ha molts punts compartits amb la resta de departaments i d altres més 
concrets que es van modificar l any passat per adaptar-ho més. Diu  que si es vol 
modificar unes bases de subvencions s han de treballar ara per modificar les bases de 
l any vinent, per no paralitzar el mecanisme. 
 
La Sra. Muñoz proposa que durant aquesta setmana proposin temes , pluja 
d idees que podria ser per mail. El Sr. Barnet pregunta quin tema  beneficiï a 
tots sense perjudicar a ningú, el Sr. Aliaga creu que això és la clau, aconseguir mirar el 
conjunt i no la individualitat. La Sra. Muñoz proposa crear aquest espai de propostes 
un llistat de temes  2023, pocs temes però ben treballats, les entitats es 
mostren d acord, els hi enviarà per correu electrònic per fer la consulta. 
 
3. Situació MIEM 
 
El Sr. Paloma, comenta que l empresa es va reunir amb les entitats i els va fer un 
retorn però falta incorporar alguns detalls, cada instal·lació està reflectida molt 
detalladament incloent número d esportistes i mancances de la instal·lació, és de vital 
importància tirar endavant aquest document, per poder anar al CCE per poder 
demanar una aportació econòmica, quan estigui aquest document els hi presentaran a 



les entitats. 
 
4. Horaris entrenament temporada 2023-2024 
 
El Sr. Paloma diu que amb la mateixa empresa, estan mirant com ho fan altres 
Ajuntaments, ITIC els va parlar molt bé del repartiment de Premià de Mar, després de 
revisar algun més no esperen gran canvis, la Sra. Banqué diu que només era per 
poder fer els horaris amb temps, perquè al maig ja les famílies ho estant demanant. La 
Sra. Muñoz enumera els criteris actuals de repartiment de pistes. El Sr. Paloma diu 
que aquests criteris són els actuals, però estan mirant altres poblacions a veure quin 
marge de millora hi ha. La Sra. Muñoz diu que si hi han molts canvis constituirien un 
grup de treball amb totes les entitats que utilitzen les instal·lacions esportives.  
 
5. Altres informacions de les entitats i de l Ajuntament 
 
La Sra. Muñoz i el Sr. Paloma pregunten a les entitats si hi ha algun tema que vulguin 
comentar. La Sra. Muñóz recorda el tema del passaport esportiu de cara al curs vinent. 
 
La Sra. Badal informa que  preparant en motiu del dia internacional de l activitat 
física el dia 6 d abril una jornada esportiva el dia 15 d abril a la Pl. Catalunya, està 
previst que hi hagin inflables, material de futbol, vòlei, hi haurà un escenari per si volen 
les entitats fer algun tipus ició, i convida a les entitats a participar-hi. Les 
entitats comenten que tenen competició aquest cap de setmana. La Sra. Banqué 
comenta que aniria bé adreçar-lo als centres escolars. La Sra. Badal diu que farà un 
correu a les entitats per si algú vol i pot participar.  
 
Sobre el canvi en la direcció del carrer Mallorca que ja no gires a l esquerra, comentar 
que s està treballant una trobada el dia 7 de febrer amb agents del territori entre les 
18.00 i les 19.00 i durarà un parell d hores, es convocaria per fer una sessió de treball 
per recollir propostes de millora,  ja que afecta a tota la gent que va a les instal·lacions 
esportives llars d infants i institut, aquest canvi pot ser reversible i podria ser mantingut 
però amb propostes de millora.  
 
La Sra. Muñoz recorda que l últim dia de presentació de les justificacions és el dia 31 
de gener i que ja s ha arreglat el tema del registre, comenta que el telèfon encara no 
funciona i dona una altre telèfon alternatiu mentre no estigui arreglat. 
 
El Sr. Aliaga pregunta pel tema del cap d Esports. El Sr. Paloma contesta que ja esta 
preparada la convocatòria perquè la gent es pugui presentar i en un parell de mesos 
estarà resolta. 
 
6. Precs i preguntes 
 
El Sr. Paloma diu que s ha intentat arreglar les incidències que s han anat presentant. 
 
El Sr. Aliaga i la Sra. Urrich comenten que faria falta un conserge, que això serviria per 
evitar vandalisme. El Sr. Paloma diu que alguna de les millores proposades per 
l empresa és aquesta. El Sr. Aliaga comenta que hi ha unes càmeres que només fan 
llum i que serveixen com a dissuasiu, la Sra. Urrich diu que mentre no es posin les 
definitives podrien servir. El Sr. Paloma diu que ja està aprovat pel departament de 
serveis jurídics de poder posar càmeres.  
 



La Sra. Solà comenta que tenen un problema de WC, perquè quan la piscina està 
tancada no tenen lavabos, la Sra. Badal diu que deixen un WC obert a la piscina per 
aquest motiu els cap de setmana. La Sra. Badal diu que les obres van ràpid i que 
dintre de res estarà solucionat, i que també quedaran arreglades altres mancances. 
 
 
Sense més temes a parlar el Sr. Paloma aixeca la sessió a les 20:16 
 
 

 
 
 
 
 
El president del Consell                                    La secretària 
Domènec Paloma Sancho      Susana Ibáñez García 
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